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ELTE TTK HÖK 

Ösztöndíjakért felelős referens 

Küldöttgyűlési beszámoló 
Időszak: 2024.01.16.-2024.02.27. 

 

Időrendi bontás: 

• 2024.01.20. bírálói vizsga  

• 2024.02.05-19. szociális ösztöndíjak bírálata 

• 2024.02.05-16. kari ösztöndíjak bírálata 

• 2024.02.20. KÖB ülés (Microsoft Teams) 

• 2024.02.21. SZÖB ülés (Microsoft Teams) 

• 2024.02.21. pontkorrekciózás 

Részletes beszámoló: 

Kari ösztöndíjak: 

Január elején kiírásra kerültek az év eleji ösztöndíjak, amik az alábbiak voltak: 

• Egyszeri sport ösztöndíj 

• Rendszeres sport ösztöndíj 

• Rendszeres tudományos ösztöndíj 

Ezek bírálatát Pádár Kittire (sportösztöndíjak) és Oelberg-Pánczél Emesére 

(tudományos ösztöndíj) bíztam, akikkel folyamatosan egyeztetve végeztük a 

munkát. Nagyon hálás vagyok nekik, köszönöm ezúton is a segítségüket! 

A február 20-a KÖB alkalmával ezen ösztöndíjakról szavaztunk. Mindkét 

rendszeres ösztöndíj esetében a minimum ponthatár 5, a maximum pedig 27 volt. 

A pontösszeg 1400 forint. A KÖB álláspontja az, hogy a Rendszeres tudományos 

ösztöndíj ne érje el az NFÖ mértékét (ami 40 000 forint havonta), így a 

legmagasabb összeg 37 800 Ft, amiben egy hallgató részesülhet.  
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Ezen kívül elkészült a Tanulmányi tábla is, melyről az alábbi döntés született: A 

keretünk egy hónapra 17,5 millió forint, ezért alapösszegnek 9500-at határoztunk 

meg. Ez azt jelenti, hogy a hallgatóknak ennyit kell összegyűjteni, hogy kapjanak 

ösztöndíjat. A karon ebben a félévben a hallgatók 41,69%-a részesül majd 

ösztöndíjban. A minimum összeg így 15 000 forint, a maximum pedig 39 000 

forint lesz. 

Ismét felmerült kérésként a bizottság részéről, hogy az ösztöndíjaink legyenek 

elérhetőek angolul is. Emiatt elsősorban szeretném felkeresni a Pénzügyi 

Osztályt, akik a Neptunon belüli kérvényekért felelnek. Ha velük sikerül ezt 

kivitelezni, akkor a kiírások lefordítása lesz a következő lépés, amire már van 

vállalkozó. Remélem az évvégi ösztöndíjakat sikerül már angol nyelven is 

meghirdetni.  

A másik nagyobb projekt a kari ösztöndíjakkal kapcsolatban az lenne, hogy az 

Egyszeri szakmai ösztöndíjnak új kiírást készítsünk, mivel szeretnék egy 

harmadik kategóriát bevezetni, ahol a hallgatók demonstrátori és korrepetitori 

tevékenységeken kívül is le tudjanak adni szakmai tevékenységekre ösztöndíjat. 

Itt gondolok olyan események szervezésére, ami szakmai vagy tudományos 

jellegű. (pl. Kutatók éjszakája) Azért gondolom ezt szükségesnek, mivel ezek a 

fajta tevékenységek eddig közéletiként voltak leadva, de úgy érzem nem 

összehasonlítható egy ilyen volumenű, tudományos témájú program szervezése 

egy közéleti eseményen való segédkezéssel például. Ennek a kategóriának a 

létrehozásához szeretnék kialakítani egy munkacsoportot, akik segíthetnek azon 

feladatok összegyűjtésében, amik ide tartozhatnának.  

Szociális Ösztöndíjak: 

Az utóbbi idő legnagyobb részét a Rendszeres Szociális Ösztöndíjak bírálata és 

koordinálása vitte el. Nagyon kemény hetek vannak mögöttünk, ezúton is 

szeretném megköszönni a 10 bíráló, illetve Kovács Andrea Éva segítségét ennek 

lebonyolításában. Úgy gondolom ez a hallgatói érdekképviselet legérzékenyebb 

pontja, így nagyon nagy odafigyelést és tudást igényelt ez a munka. A karon több, 

mint 400 kérvény érkezett be, ez kicsivel több, mint az előző félévben. Sikerült 

mindig határidőn belül maradni a kitűzött feladatokkal, így már a hiánypótlás 

végének napján elbíráltuk az összes visszaérkezett kérvényt. Ilyenkor, ha az 

összes kar végez indul a pontújraszámítás, aminek végeztével újra át kell nézzem 

az összes hallgató kérvényét, hogy valóban mindenre megkapták-e a megfelelő 

pontszámot. Ebben a korrekcióban nagyon köszönöm Andrea segítségét.  

A kérvényekről azóta döntött az EHSZÖB, elvileg mindenki megkapta a 

határozatot róla. A minimum ponthatár idén 26 lett, a pontösszeg pedig 1200 Ft. 

A fellebbezés a napokban indul, erről majd megy ki email a Szociális alelnöktől.  
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A február 21-ei SZÖB ülésen átnéztük a beérkezett Rendkívüli szociális 

ösztöndíjakat, illetve Hősi Rezső ismertette a félév menetét és a feladatokat. Itt 4 

nagyobb projekt van készülőben, amik a következők lennének: 

 

1. Adatvédelem: Itt a pályázatok átvizsgálása lenne a feladat a Jogi, 

Humánszolgáltatási és Közbeszerzési Főigazgatósággal. Ehhez nagyon sok 

anyagot kaptunk, egyelőre ezeket kell elolvasnunk. 

2. Bírálási folyamat egységesítése a karok között: Többször felmerült 

problémaként a bírálás alatt, hogy különböző karok szociális tisztségviselői 

máshogy gondolkoznak egyes dolgokról, így történtek kisebb 

nézeteltérések. Ezeket a jövőben szeretnénk elkerülni azzal, hogy 

alapelveket fogalmazunk meg a bírálás kapcsán. 

3. Jogorvoslati előkészítési folyamat a HJB-vel az új eljárások átfutási 

idejének csökkentése érdekében 

4. Koli-Szoc egységesítése a szociális felmérés szempontjából 

Egyebek: 

A legutóbbi Küldöttgyűlés óta Kovács Andrea Évával dolgozom együtt. Azt 

látom, hogy lelkes, vannak új ötletei. Nagyon jó, hogy sikerült olyan utódot találni 

Gergely után, aki tapasztalt bíráló. 

 Az utóbbi időben nagyon sok email érkezett részünkre, igyekeztünk mindenkinek 

a legjobb tudásunk szerint válaszolni. Több személyes megkeresés is érkezett, 

köszönöm azoknak a tisztségviselőknek, akik segítettek a hallgatóknak, vagy 

hozzánk irányították őket a kérdéseikkel.  

Az utalási listákat a héten elkészítettem és továbbítottam Ágasvári Zsoltnak. 

Sajnos volt egy Neptun hiba, aminek következtében nem lehetett ellenőrzést 

végezni a listákon, így a HJB azt tanácsolta, hogy küldjük be a listákat aláírásra, 

és ők majd korrigálják a listákat, amint jó lesz a rendszer. Remélem ez azóta 

megoldódott. 

Köszönöm, ha elolvastad a beszámolóm. Kérdés esetén keress bizalommal! 

Baltonfőkajár, 2024. 02. 24. 

Mészáros Dorottya 

Ösztöndíjakért felelős referens 

osztondij@ttkhok.elte.hu 
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